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Christer Bergman

Från: Anna Augustinsson <anna.augustinsson@gmail.com>
Skickat: den 22 januari 2025 19:02
Till: Funktion SD18 INFO
Ämne: Medborgarförslag pulkabacke Hökarängen

Detta e-postmeddelande kommer från en extern avsändare. Klicka inte på länkar och öppna inte bilagor om 
du inte känner igen avsändaren och vet att innehållet är säkert. 

 
Hej.   
 
Jag har läst att ni ska utveckla området kring Högdalstopparna och det behövs verkligen. Särkilt med mer 
skräpplockning då det flyger så mycket sopor där.  
 
Förslag! 
Hökarängen behöver en pulkabacke!  
 
Där många i Hökarängen åkt pulka vid Hökarängstoppen i alla år. Tokigt nog så har det planterats nya träd 
just i backen. Bra tänkt med träd men tyvärr så går det ej att åka pulka där nu.  
Även området området runt Fagersjötoppen har stängts av runt vattentornet så nu åker de flesta pulka på 
BMX banan vilket kanske inte är så bra.  
 
Billigt! Det behövs inte så mycket mer än att röja buskar inför varje vinter och märka upp en att det är en 
pulkabacke så kostnaden är låg jämfört med glädjen.  
 
Bilden visar de fina nya träden som tyvärr hamnade i pulkabacken (blå ring på kartan). Men bakom BMX 
banan är ett bra ställe för att placera en bred pulkabacke med olika lutningar (röd rektangel på kartan).  
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Tack! / Anna Augustinsson, Hökarängsbo 


